
Notulen maandag 27 januari 2025  
  

Aanwezig: Diana, Monique, Kelly, Aimee, Noëlle, Yvonne, Juf Yvonne, Michèle, Nicole, 
Anneke 
Afwezig: Sanne, Joep  
Aanvang: 19.30 uur  

Agendapunten:  

1. Opening  
2. Mededelingen vanuit school  
3. Financiën  
4. Bijeenkomst MR  
5. Leerlingenraad  
6. Werkgroepen: evaluatie en voortgang  
7. Samenwerking  
8. Notulen  
9. Rondvraag  
10. Sluiting  

 
 

1. Opening  
Voorzitter opent de vergadering om 19.32u  
  
2. Mededelingen vanuit school  
Juffrouw Yvonne licht de punten toe.  
Tijdens het overblijven waren er tot heden alleen maar overblijf  ‘moeders’ maar sinds 
kort zal per overblijf moment 1 leraar aanwezig zijn.  
  
Het project rondom de nieuwbouw is gepubliceerd. Indien er na 4 februari geen zwaar is 
gemaakt, kunnen er concrete plannen gemaakt worden. Waar en hoe de kinderen 
tijdelijk ondergebracht zullen gaan worden, is (nog) niet bekend, behalve dat de kleuters 
op de oude locatie blijven.  
  
De kleuterklassen, groep 5 en groep 7 zijn aan het knutselen voor de carnavals expositie 
in de hal van het MUMC+.  
  
3. Financiën  
Voorzitter licht dit punt toe i.v.m. de afwezigheid van onze penningmeester. 
Er is 82% van de ouderbijdrage betaald. Dit is erg positief.  



Timing van betaling is geen handig moment. Liefste niet in jan en helemaal aan het einde 
van de maand. Dit was voor dit jaar niet mogelijk, omdat de OV nog in overleg was met 
de MR. Na consensus kon de mail met de ouderbijdrage pas verstuurd worden. Hopelijk 
loopt dit volgend schooljaar beter.  
  
4. Bijeenkomst MR  
Hier zijn van het bestuur de voorzitter en penningsmeester heen geweest.   
Het idee is om meer geld voor de  OV vrij te maken. Op dit moment wordt er alleen geld 
verdient met de kerstmarkt, maar dit kan uitgebreid worden met bijv. een sponsorloop 
en met Sinterklaas kunnen er bijv. pepernoten/speculaas verkocht worden. Iedereen 
binnen de OV wordt gevraagd mee te denken.  
  
5. Leerlingenraad  
Vrijdag 13 december 2024 zijn een aantal OV leden in gesprek met de leerlingenraad 
geweest onder begeleiding van een docent. Er zijn een aantal punten besproken:  

Schooluitje:  
Kinderen zijn tevreden over het schooluitje. De leerlingenraad gaat een top 3 doorgeven 
van mogelijke schooluitjes voor volgend schooljaar. Dit neemt de OV werkgroep van het 
schooluitje mee in hun besluit over een volgend schooluitje.  

Voorzitter vraagt daarnaast aan alle OV leden om mee te denken over leuke locaties om 
een schooluitje te houden. ideeën zijn zeer waardevol en welkom voor de werkgroep.  
  
Suikerbeleid:  
Traktatie beleid school vinden ze goed.  
Dranken die de leerlingen niet lekker vinden: Capri Sun, Wicky, Ranje.  
Dranken die de leerlingen erg gewaardeerd worden zijn: Chocomel, Cola,  

Bij de sportdag vinden de leerlingen dat een gezonde snack en/of drankje hoort. 
Schoolreisje waren meerdere opties mogelijk: Traktatie OV was goed, iedereen neemt 
wat lekkers mee en dit wordt gedeeld met je hele klas, ook gezond meenemen. 

Broodjes kroket/knak met feestdagen  
  
Voorzitter oppert of het een optie is dat de kinderen een les krijgen over gezond eten.  
  
6. Werkgroepen: evaluatie en voortgang  
Sinterklaas:  
Positieve geluiden. Samenvattend kan gezegd worden dat het programma bij de kleuters 
iets ingekort mag worden en bij de andere groepen mag het programma juist iets langer 
zijn. Pauzes mogen beter ingedeeld worden.  
(Te veel strooigoed)  



Sinterklaas Gradus is goed gegaan, maar de OV leden zijn van mening dat er veel eisen 
worden gesteld. Uitkijken naar mogelijke alternatieve opties voor Sinterklaas. Nicole 
checkt een persoon. Monique vraagt haar vader.   
Indien het pak niet meer wordt gebruikt bij een eventuele nieuwe Sinterklaas kan het 
sinterklaaspak verhuurd worden. Inkomsten voor de OV.  
Het MIK heeft tijdens de Sinterklaas activiteit lunch geregeld voor de OV hulpouders, 
docenten, Sinterklaas en pieten. Hier was iedereen erg positief over.  
  
Kerst:  
Dit jaar is er geen goed doel geweest. Meenemen voor volgend schooljaar  
3 activiteiten die rouleren zijn: diner/ levende kerststal/ kerstmarkt  

Carnaval:  
Met de optocht is het de bedoeling dat iedere klas zijn eigen bord, bolderkar en muziek 
heeft zodat het een gezellige optocht wordt. Vorig jaar was er te weinig muziek.  
 
Verkeersregelaars zijn geregeld dus er is groen licht voor de optocht. 
  
Idee van Romy en Laura was i.p.v. chips een semi gezonde borrelplank te maken per 
klas: worstjes, gehaktballen, kippengehaktballen, komkommer, kaas, spekjes. OV leden 
stemmen allemaal tegen. Veel snijwerk, niet of moeilijk realiseerbaar.  
Geen pakjes drinken meer. Idee om een grote jerrycan ranja te plaatsen. Juffrouw 
Yvonne stelt voor om bonnen voor drinken/snoepjes/chips te maken.  
Voor dit jaar is het idee om de groepen in te delen per klas. Ze mogen dan ongeveer 
30min in de gymzaal feesten. De OV leden vinden dit erg weinig tijd en erg ongezellig. 
Leukste is als de hele school dit samen viert. Het idee van Juffrouw Yvonne is om het 
niet in de gymzaal te doen maar de stilteruimte. Hier kunnen de deuren opgezet worden 
en zo kan er van binnen en buiten gebruik gemaakt worden.  
 
6 feb opbouw MUMC+ 18.30u door Anneke, Diana, Yvonne, (Nicole), Michèle  
24 feb afbreken MUMC+ 9.00u door Monique, (Anneke),Kelly, Nicole, Diana, Michèle  
Aimee checkt wat precies de bedoeling is van het MUMC+ omtrent de carnaval.  
  
7. Samenwerking  
Sponsoren carnaval activiteit zijn Heuts slagerij en Volvo Biermans  
Voorzitter en penningmeester gaan met de MR om de tafel wat zij verwachten van ons 
richting sponsor activiteiten organiseren.  

8. Notulen  
Geen opmerkingen. Notulen van 25 nov 2024 kan online gezet worden  
  
9. Rondvraag  



Nicole is bij de directeur geweest i.v.m. de schoolshirtjes voor de schooluitjes.  De vraag 
was of sponsoring wenselijk is of niet. Hoe gaat we dit oppakken. De directeur stelt een 
overleg met de MR voor hoe zij hier tegenover staan.  
  
10. Sluiting  
Voorzitter sluit de vergadering om 21.07u  

 


